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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 12/2020 z jednání VV dne 22. září 2020 

 

Místo jednání: Stadion Markéta 

Účastníci:  Výkonný výbor: Roman Rygl (RR), Marek Fořt (MF), Alexander Křížek (AK), Pavel 

Syrový (PS), Dušan Palcr (DP), Matěj Rázga (MR), Kamil Vrubl (KV) 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Ondřej Mikeska (OM), Karel Ševčík (KŠ) 

Omluveni:  

 

 

Úkoly z předcházejícího jednání: 

 

1. Rugby Europe – volební General Assembly 

 

 V návaznosti na usnesení Výkonného výboru k tomuto bodu v rámci předchozího jednání 

 byli vybráni dva uchazeči na nominaci do orgánu evropské ragbyové federace a to konkrétně 

 Pavel Myšák (orgán: Board of Directors) a Antonín Brabec (orgán: Rugby 7’s Sub 

 Committee / Development Sub Committee). 

 Usnesení: VV schvaluje výše navržené uchazeče jako zástupce České ragbyové unie 

 v nominaci do vybraných orgánu evropské ragbyové federace. 

 

Projednávané body: 

 

1. Program rozvoje ragby 

 

PM informoval VV o dopracovávání dokumentu Program pro rozvoj českého ragby, který 

bude ve finální podobě prezentován Národní sportovní agentuře. 
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DP na to reagoval a sice, že k tomu má společně s ostatními členy výboru určité připomínky, 

které zašlou PM do konce tohoto týdne.  

 

Usnesení: Finální podoba dokumentu Program pro rozvoj českého ragby bude zpracována 

do 27.9. 2020. 

 

 

2. Marketing 

 

PS se ujal slova a informoval VV, že dostal nabídku zrealizovat tvorbu kvalitních herních 

highlights, které by se skládaly z jednotlivých sestříhaných záběrů z každého ligového kola 

a prezentovali se tak široké veřejnosti. 

 

AK a KŠ na to reagovali a sice, že tento nápad podporují, ale zároveň zdůrazňují, že je nutné 

zajistit povolení ke sdílení a využívání nahrávek, které si zajišťují kluby na vlastní náklady 

a především zajistit, aby byly informace o výsledcích, a zápisy k dispozici nejpozději do 

nedělního večera, což je trvalý problém a výsledkový servis se dává pokaždé dohromady jen 

s vypětím sil. Také požádali PS ať zajistí cenovou nabídku, aby bylo jasné, kolik by to stálo.  

 

Usnesení: VV pověřuje PM, aby od jednotlivých klubů na základě zaslané žádosti získal 

povolení ke sdílení kamerových záznamů z ligových kol, ze kterých se budou následně tvořit 

highlighty. Pokud bude cenová nabídka přijatelná, bude mít tvorbu a design těchto spotů na 

starosti Marketingový úsek ČSRU. V rámci této žádosti klubům také připomínáme, aby bez 

zbytečného prodlení dávali k dispozici zápisy o svých utkání. 
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3. Startovné reprezentace seniorky 

 

PM předložil návrh Zuzany Steppanové, manažerky národního sedmičkového týmu seniorek 

a sice, že žádá o vyplácení startovného v rámci akcí reprezentace tohoto týmu, které se 

uskuteční v následujícím roce 2021. 

Usnesení: VV souhlasí s vyplácením startovného v rámci reprezentačních akcí pro Národní 

sedmičkový tým seniorek v rámci následujícího roku. 

4. Soutěže rugby Europe 

 

PM informoval VV, že ČSRU obdržela z federace Rugby Europe návod, jak postupovat 

v rámci návratu do mezinárodních utkání v souvislostí se situací ohledně Covid-19. Na 

základě dalších informací z Rugby Europe PM také zmínil, že se budou dohrávat pouze dvě 

nejvyšší mužské patnáctkové divize, sedmičkové byly zrušeny. České ragbyové unii se dalo 

na vědomí, že bude mít povoleno hrát mezinárodní utkání v mužské kategorii v rámci  

Mistrovství Evropy až od roku 2021. V souvislosti s tímto zmínil, že se aktuálně domlouvá 

přátelský zápas proti Polskému národnímu družstvu, který by se pravděpodobně uskutečnil 

14.11. 2020 na stadionu Markéta. V rámci ženské kategorie takové omezení neplatí a je zde 

možnost ještě do konce roku 2020 odehrát oficiální mezinárodní utkání. Nicméně, na 

základě aktuálních zvýšených restrikcí ohledně Covid-19 v České republice, bude 

problematické najít soupeře pro takový zápas. Na závěr PM ještě uvedl informaci, že v datu 

3.12. 2020 proběhne meeting Výkonného výboru Rugby Europe, kde se mimo jiné bude řešit 

rekapitulace sezóny 2020/2021. V souvislosti s tímto je zde možnost, že budou Českému 

národnímu týmu mužů uznány výsledky z již odehraných mezinárodních zápasů, konkrétně 

se jedná o zápasy s Lucemburskem a Maďarskem. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí.  
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5. Dukla 

 

PM obeznámil VV, že se účastnil společné schůzky se sportovním ředitelem Antonínem 

Brabcem (AB) a Petrem Býmou (PB) ohledně organizace a fungování Dukly. V rámci této 

schůzky se dohodli, že AB společně s PB zpracují finální verzi metodiky řízení tohoto 

výběrového týmu, která bude zakomponovaná do již existujícího dokumentu Projekt Dukla. 

Tato metodika by byla následně předložena Výkonnému výboru ke schválení a sloužila by i 

jako směrnice. 

 

DP k tomu doplnil, že se 30. září osobně potká na společné schůzi se zástupci klubů, která 

se uskuteční na stadionu Markéta. V rámci této schůzky chce projednat principy fungování 

výběrového týmu Dukla v rámci českého rugby (včetně procesu nominací, pojištění, 

informací pro kluby o tréninkovém zatížení hráčů apod.), rozebrat možnost aplikace 

výsledků kondičních testů a prodiskutovat původním projekt Dukly a jeho úpravy na základě 

požadavků jednotlivých klubů. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

 

6. Udělení výiimky pro hráče V. Calta 

 

PM informoval VV o žádosti reprezentačního trenéra Miroslava Němečka, který ve svém 

dopise žádá Výkonný výbor ČSRU o udělení možnosti hostovat (mimo platné přestupní 

období) hráči Václavu Caltovi do klubu RC Mountfield Říčany. Václav Calta musel před 

určitou dobou ukončit kariéru aktivního hráče ragby ze zdravotních důvodů, avšak po 

nedávno absolvovaných testech mu byl povolen návrat do herního a tréninkového procesu.  
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Usnesení: VV pověřuje PM, aby ve spolupráci s Legislativní komisi zjistil, zdali může 

Výkonný výbor ČSRU udělit obecně výjimku pro hráče/hráčku, který/á chce změnit klub nebo 

se vrátit ze zahraničí do ČR mimo platné přestupní období. 

 

7. Žádost o návrh na zahájení disciplinárního řízení  

 

MR se ujal slova a informoval VV, že se na facebookovém profilu nejmenované hráčky 

týmu RC Petrovice objevilo tendenčně sestříhané video ze zápasu RC Petrovice proti týmu 

RC Tatra Smíchov v rámci nedávno proběhlého Mistrovství ČR v sedmičkovém ragby. Na 

tomto videu se dle MR prezentují chyby rozhodčích, který daný zápas hodnotili za účelem 

znevážení. Video bylo navíc v prostoru pro popis videa doplněno hashtagy (hesly), které 

jsou využívány pro oficiální propojení v rámci sociálních sítí s Českou ragbyovou unií. 

 

Usnesení: VV v návaznosti na skutkovou podstatu tohoto činu nejmenované hráčky RC 

Petrovice rozhodl, že nebude dávat podmět k zahájení disciplinárního řízení, nicméně se 

s daným videozáznamem neztotožňuje, považuje ho za porušení etického kodexu a obecných 

pravidel slušného chování, které by měli být zejména sportovcům zcela vlastní. Zároveň také 

neshledává, že by daní rozhodčí ve výše zmíněném zápasu významně chybovali. V rámci této 

věci vydá VV i oficiální prohlášení. 

 

 

8. Metodický pokyn 

 

VV byl seznámen s metodickým pokynem a pravidly pro konání sportovních soutěží, které 

připravila Národní sportovní agentura (NSA) ve spolupráci s Ministerstvem zdravotnictví a 

jsou určena k zajištění řádného průběhu sportovních soutěží i v této těžké epidemiologické 

situaci. Pravidla zohledňují prioritu NSA, kterou je vždy zdraví sportovců, trenérů, 

rozhodčích, realizačních týmů i diváků, zároveň však zohledňují i zájem NSA, aby byly 

zahájeny a reálně mohly i probíhat soutěže v jednotlivých sportovních odvětvích, a to 

zejména mistrovské soutěže v kolektivních i individuálních sportech. Dokument také 
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popisuje jak zabezpečit adekvátní podmínky s cílem ochrany zdraví všech hráčů během 

tréninků či jiných sportovních událostí, kterých se bude zúčastňovat i široká veřejnost. Nově 

je zde i uveřejněn upravený postup při karanténních opatření v důsledku potvrzeného nálezu 

infekce Covid-19. 

 

Celý dokument byl rozeslán Sekretariátem ČSRU na všechny kluby. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

 

9. NSA – Můj klub 

 

PM informoval VV o vypsaném dotačním programu Můj klub pro financování klubů a TJ 

v roce 2021 se zaměřením na podporu mládeže od 3 do 23 let. Termín podávání žádostí 

k tomuto programu je od 15.10. do 9. 11. 2020. Dotaci nelze využit v rámci provozních 

nákladů. Dále PM zdůraznil, že je nezbytné, aby všechny kluby měli pravdivě a všechny 

potřebné informace uvedeny ve veřejném rejstříku, jinak nebudou moci o tuto dotaci 

požádat. 

 

MR na to zareagoval s dotazem a sice, jestli jsou pro tento rok nějaké změny v rámci tohoto 

dotačního programu. 

 

PM na to odpověděl, že se změnil princip přidělování finančních částek. V praxi to znamená, 

že o výši přidělené částky nerozhoduje pouze množství hráčů/hráček pro jednotlivé 

kategorie v daném klubu nebo TJ (členská základna), ale zohledňuje se i počet tréninkových 

jednotek a soutěží, které se odehrají v rámci konkrétního subjektu. 

 

Oznámení o vypsání tohoto programu písemně odešlo prostřednictvím Sekretariátu ČSRU 

na všechny kluby. 
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Usnesení: VV bere na vědomí a v návaznosti na rozdělaný Program rozvoje českého ragby 

chce uvést tento konkrétní dotační program jako příklad vysvětlující potřebu podpory pro 

zřízení zamýšlených klubových sekretariátů a zefektivnění tak schopnosti jednotlivých klubů 

využívat dostupné dotační programy.  

 

10. Společnost KKIG – bývalý generální partner ČSRU 

 

RR uvedl, že v návaznosti na stále nedořešenou situaci ohledně vymáhání peněžitých 

pohledávek od společnosti KKIG, navrhuje, aby byly proti této společnosti učiněny právní 

kroky, které budou vést ke srovnání dlužních položek. K tomuto ještě dodal, že k datu 31.10 

2020 dojde k promlčení první nesplacené faktury. 

 

Usnesení: VV pověřuje RR a PM, aby na základě porady s právním zástupcem připravili 

právní postup, dle kterého se bude v této situaci dále postupovat. 

 

      

Příští zasedání VV proběhne dne 13. října 2020 na stadionu Markéta v 8:00. 

V Praze dne 22. září 2020 

Zapsal: Ondřej Mikeska 

 

 


